
Bestyrelsesmøde den 27/2 2020

Tilstede var Preben, Merete, Bjørn, Peter, Poul  og Bettina

Fraværende Rolf og Kirsten

Dagsorden for bestyrelsesmøde 26.02.2020 kl.19.00
 

1. Økonomi og medlemstal.  

Kasseren er bekymret, der er 50% medlemmer som endnu ikke har betalt kontigent. Der 
afventes. Godt regnskab alt spiller, Der står penge på kontoen.

2006 var der 270 medlemmer af  Fredensborg Roklub

2020 er der 198 medlemmer

De er fordelt på følgende måde

12-18 19 medlemmer

18-25 2 medlemmer

25-39 9 medlemmer

40-59 55 medlemmer

60-69 30 medlemmer

Over 70 83 medlemmer

2. Nyt fra udvalgene. 

Peter – taler om hvor konservativ FR er i forhold til at tage imod nye tiltag der skal skabe ny
udvikling i klubben, ex kajak & vinterbadning.

Har vi det godt som tingene er ? eller skal der ske noget?

Formanden forbedre en præsentation til Generalforsamlingen omkring forsikring. Vi er så 
forberede som muligt, hvis der skulle komme spørgsmål. 

Skal FR undersøge om en fælles forsikring er muligt, som dækker personskade, altså en 
personansvarsforsikring?

Vi afventer det endelige efter Hovedgeneralforsamlingen i Middelfart den 14/3, hvor Peter 
og evt. Preben tager afsted.

Bjørn – Der er en god pengestrøm. Vi opsiger en meget dyr forsikring på ca 10 af klubbens 
bedste både.

Preben – Udenomsarealet har det fint, græsset gror ellers intet at tilføje



Bettina - Mission & Vision udvalget arbejder videre. 7-8 nye roer starter roskole her medio 
marts. Der er taget flere tiltag til at få flere ny medlemmer ind i klubben bland andet 
synlighed på hjemmesiden og reklame for klubben på en Facebook side kun for Fredensborg
borger. 

Poul – 45 medlemmer fra ældreafd. tager sammen i svømmehallen med efterfølgende 
frokost.

Merete – Der er brugt 100 kubikmeter mere vand ,siden sidste år, og det er bekymrende, det 
kunne være et brud på et eller andet. Peter kigger på det og vender tilbage.

Jan, Svaage og Søren H henter både som har været til reparation hos Rasmus og tager 
London med til reparation.

3. Generalforsamling den 3 marts indbydelses. (postkassen)

Alt er sendt ud til rette tid og der er intet i postkassen.

4. Indkøb af ro materiel.  

Steen har købt diverse sko til motionbådene og Søren E har købt diverse 
kaproningsmaterialet. 

5. Ny forsikring som DFfR. har købt.

Dffr har tegnet en forsikring som dækker tingskade, dvs. både og åre ved uheld. Den koster 
2 dkr. Pr medlem og der er ca 16.000 medlemmer i dffr. Der kommer mere information ved 
Hovedgeneralforsamlingen.

6. Passivemedlemskab.

Der stilles spørgsmål til ét passivt medlem som ønsker at deltage i det sociale liv, naturligvis
Velkommen.

7. Indkøb af et ny åg.

Peter tager sig af dette

8. Kontingenter 2021.

Skal kontigentet fra seniore og ældre afd udlignes ? Der diskuteres og akkumenteres hvorfor
der skal være 500 dkr  til forskel.  Vi bliver ikke enig og derfor besluttes at kontigentet 
bliver uændret i 2021. 
Kasseren forslog under diskutionen at sætte sinior kontigent ned med 500 dkr. Og der var en
interessant idé. Altså at udligne, og budgettet kan godt bære det.

9. Coastbåde uden for.

En kyst klub har spurgt om vi vil låne en Coastel båd i 1 år, og det siger vi ja tak til.

10. Næste bestyrelsesmøde bliver den 24/3 kl 19.00

11. Evt.  Èt nyt bestyrelsesmedlem  ønskes i stedet for Rolf Singer




